
POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 1/2014 - fra styremøte mandag 6.januar 2014 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Nils Olav Odden, Leif Olsen, Gunnvald 

Kristiansen og Kjell Helmer Fosseli.  Forfall: Åsne Føreland Buverud. 

I tillegg deltok Holger Zachariassen som redaktør for medlemsbladet ”Sydvesten”. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 5/2013 fra styremøtet 14. oktober. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Årsmøtet 2014. Forberedelser, frister m.m. 

4. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 5/2013) fra styremøtet 14. 

oktober 2013, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 5/2013 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Vårt svar til Postens Pensjonistforbund av 30.10.2013 i tilknytning til Pensjonistforbundets 

debatthefte ”En organisasjon i endring”. 

• Sydvesten nr 4, 5 og 6/2013; utsendt til medlemmene hhv 16.10., medio november og 20.12.2013. 

• ”Nyhetsbrev” fra Dag Aasbø Travel av 20.12.13 med takk for turen i 2013 og med ønske om en 

god jul og et godt nytt år. 

• Mottatt e-post fra Dag Aasbø Travel av 4.1.14 vedlagt 2 alternative tilbud om å arrangere langtur 

for Postpensjonistene i Agder også på ettersommeren 2014. Tilbudene; hhv ett med bruk av fly (til 

Kroatia i tiden 3. - 10. september) og ett med bruk av buss (til St. Petersburg i tiden 22. - 29. 

august) ble utlevert/forevist samtlige møtedeltakere under møtet, se for øvrig Sak 4 (3. 

kulepunkt).       

• Mottatt faktura (fakturadato 23.12.13) fra Quality Hotel & Resort Kristiansand - stor kr 37.341 - 

for Julelunsjen vår der den 7. desember. 

• En del mottatte medlemsblader, jule- og nyttårshilsener + et Jubileumsskrift (Rogaland) fra andre 

PPF-avdelinger. 

Overlatt til Tore/Holger som rette vedkommende. 

 

Ad 3)  

I tilknytning til punktet om aktuelle årsmøteforberedelser ble følgende bestemt: 

• Årsmøtet 2014 for Postpensjonistene i Agder avvikles som tidligere vedtatt mandag 24. februar - 

fra kl 1100. 

• Holger sjekker ut med Arild Finnsen om det er et egnet møterom å leie i den tidligere 

postterminalen i Skibåsen 39; som også gir mulighet for bevertning samme sted. 

• Nils Olav utarbeider og legger fram forslag til styrets årsberetning i god tid før neste styremøte 

(10. februar). 

• Leif ferdigstiller avdelingens regnskap for 2013, og legger dette (med aktuelle/attesterte bilag) 

fram for de valgte revisorene til gjennomgang/godkjenning. 

• Leif utarbeider og legger fram forslag til budsjett for 2014 på neste styremøte. 

• Leif sender en forespørsel til PPF v/Gunvald Dybvik om en få en representant fra sentralt hold 

i forbundet (alternativt i Postkom) til å gi en orientering på vårt årsmøte om hvilke 

forsikringsordninger/-muligheter/-betingelser som gjelder for/kan knyttes opp mot 

postpensjonistmedlemskapet vårt. 



• Nils Olav underretter valgkomiteens medlemmer om tidspunktet for årsmøtet, om hvem som er 

på valg, og ber valgkomiteen starte sitt arbeid i den sammenheng. 

• Innkalling med dagsorden til årsmøtet kunngjøres i Sydvesten nr 1 - 2014 med beregnet 

utsending i uke 5 eller 6 (seinest 2 uker før årsmøtet). Aktuelle årsmøtedokumenter 

(årsberetning og regnskap for 2013 + forslag til budsjett for 2014) evt. m.m. legges ved bladet. 

 

Ad 4) 

Under dette punktet ble følgende besluttet: 

• Leif besørger innkjøp av 3000 stk konvolutter i format C5. 

• Solveig innhenter tilbud fra Birkeland Busser/eventuelt også andre lokale turoperatører mht 

reisemål og -betingelser for en dagstur for våre medlemmer våren 2014. 

• Nils Olav tar fornyet kontakt med Dag Aasbø Travel (jf Sak 2, 4.kulepunkt) for å få tilsendt 

ytterligere tilbud derfra mht reisemål og opplegg for årets langtur i vår regi. 

 

Møtet slutt kl 1230. 

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 2/2014 - fra styremøte mandag 10.februar 2014 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Nils Olav Odden, Leif Olsen, Gunnvald 

Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Kjell Helmer Fosseli.  

I tillegg deltok Holger Zachariassen som redaktør for medlemsbladet ”Sydvesten”. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 1/2014 fra styremøtet 6. januar. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Årsmøtet 2014. Statusrapport, videre forberedelser m.m. 

4. Turprogram for 2014. Foreliggende alternativer til reisemål for dags- og langtur. 

5. Fastsette dato for konstituerende møte i det nye styret. 

6. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 1/2014) fra styremøtet 6. januar 

2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 1/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Søknad om tilskudd for 2014 fra Postpensjonistene i Agder til Postkom, Agder og Rogaland krets. 

Søknaden sendt som vedlegg til e-post fra sekretær Nils Olav Odden pr 19. januar 2014.  

• Brev fra Holger Zachariassen (som kursleder) til Statsarkivet med takk for lån av kurslokaler og 

annen bistand i forbindelse med gjennomføring av et nybegynnerkurs i slektsforskning i første 

halvdel av januar 2014.  

• Mottatt tilbud fra firmaet ”National Pen” om å bestille kulepenner med jubileumslogo i 

tilknytning til vårt 25 års jubileum i 2014. En vedlagt ”prøvepenn” ble overlatt til sekretæren. 

Vedtak: Tilbudet tas ikke til følge. 

• Diverse korrespondanse pr e-post mellom Nils Olav og Dag Aasbø Travel; behandlet under Sak 

4 på dagsorden.  

• Innhentede (av Solveig)/mottatte forslag til dagstur om våren fra hhv Birkeland Busser og Risdal 

Touring; også behandlet under Sak 4 på dagsorden. 

• ”Sydvesten” nr 1/2014 utsendt til medlemmene pr 7.2.2014 vedlagt kontingentinnbetalingskort, 

og med innhold slik det framgår av Sak 3 på dagsorden. 

• En del mottatte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlatt til Holger som rette vedkommende. 

 

Ad 3)  

I tilknytning til punktet om status/behov for videre forberedelser hva gjelder Årsmøtet 2014 ble følgende 

avklart/bestemt: 

• Årsmøtet 2014 for Postpensjonistene i Agder avvikles i kantina på den tidligere postterminalen i 

Skibåsen 39, Kristiansand mandag 24. februar kl 1100.  

• Det legges opp til en enkel servering under møtet. 

• Innkalling med forslag til dagsorden for møtet er kunngjort for medlemmene gjennom 

Sydvesten nr 1/2014. Frist for å sende inn forslag som ønskes behandlet på møtet samt 

påmeldingsfrist er satt til 17. februar. Innkomne forslag og påmeldinger kanaliseres til sekretær 

Nils Olav Odden. 

• Følgende årsmøtedokumenter er tatt inn i Sydvesten nr 1/2014: Årsberetning for 2013, 

Regnskap for 2013 og Budsjettforslag for 2014 + egen påmeldingsslipp. 



• Leif gjennomgikk sitt forslag til budsjett for 2014. Forslaget opprettholdes uendret og legges 

fram for Årsmøtet som styrets forslag.  

• Tidligere planer om å få noen fra sentralt hold i forbundet, Postkom eller andre til å orientere 

Årsmøtet om hvilke forsikringsordninger/-muligheter/-betingelser som gjelder i forhold til 

postpensjonistmedlemskapet vårt, frafalles. I stedet gis temaet utførlig omtale i Sydvesten i løpet 

av våren. 

• Valgkomiteens innstilling til punktet Valg på dagsorden, datert 22. januar 2014, er mottatt og 

vil bli lagt fram på Årsmøtet av ett av komiteens medlemmer. 

• Årsmøtet 2014 foreslås konstituert med Tore Haugen som møteleder og Nils Olav Odden som 

referent. Styrets arbeidsplan for 2014 (punkt 4 på dagsorden) - som i grove trekk går ut på å 

følge i samme spor som i fjor - presenteres av Tore. 

 

Ad 4) 

Nils Olav og Solveig innledet med å presentere foreliggende tilbud/alternativer om reisemål etc. for hhv 

langtur (Kroatia eller Romania med fly og St.Petersburg eller Hansabyene med Rugen pr buss) og dagstur 

(til Jomfruland med Birkeland Busser eller Lyngør med Risdal Touring). På grunnlag av dette utspant det 

seg en lengre diskusjon både om reisemåte og valg av reisemål for langturen. I den forbindelse ble bl.a. 

spørsmålet om styret framtidig skal gå inn for en alterneringsordning hva gjelder bruk av fly eller buss 

som reisemåte på langturene. Når det gjelder dagsturen om våren ble det fremmet forslag til andre mulige 

turmål enn de som var tilbudt oss.  Samtidig ble tatt til orde for å erstatte dagsturen med en litt lengre tur 

som også innbefatter en overnatting eller to. 

Vedtak: Realitetsbehandling mht valg av reisemål og opplegg i forbindelse med årets turer i vår regi 

utstår til etter at Årsmøtet 2014 er avviklet. Innen årsmøtet forsøker Solveig å innhente tilbud fra de 

aktuelle turoperatørene om en tur med overnatting i månedsskiftet mai/juni.  Foreliggende 

turalternativer, spørsmålet om valg av reisemåte på langturen og dagstur kontra overnattingstur om 

våren presenteres for årsmøtedeltakerne i tilknytning til sak 4 på dagsorden (”Styrets arbeidsplan for 

2014”) for å uteske deres syn omkring dette. 

 

Ad 5)  

Vedtak: Første møte i det nyvalgte styret datofestes til mandag 10. mars. 

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende besluttet:  

• Forsommertreffene 2014 forsøkes avviklet på Flekken (i Kristiansand) onsdag 4. juni og på 

Klaua (Arendal) torsdag 12. juni. 

 

Møtet slutt kl 1300. 

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 3/2014 - fra styremøte mandag 10.mars 2014 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Nils Olav Odden, Gunnvald Kristiansen og Leif 

Kanestrøm.  Forfall: Unni Lisbeth Johansen og Åsne Føreland Buverud. 

Holger Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet ”Sydvesten”. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 2/2014 fra styremøtet 10. februar. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Årsmøtet 2014 - Oppsummering og oppfølging. 

4. Fastsette turprogrammet for 2014.  

5. Utgivelse av Sydvesten nr 2/2014. 

6. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 2/2014) fra styremøtet 10. 

februar 2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 2/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Brev fra PPF til avdelingene av 3.3.1014 vedr ”Medlemsverving – nye medlemmer”. Jorun K. 

Bekkevik, 4550 Farsund innmeldt som nytt medlem hos oss. Vedtak: Tore sender velkomstbrev til 

henne.  

• Førsteutkast til møteprotokoll fra Årsmøtet 2014 sendt pr e-post 1. mars fra Holger (som 

møtereferent) til Nils Olav (som møteleder) for gjennomgang og eventuell korrigering. 

Innholdsmessig delvis referert til/behandlet under Sak 3.  

•  En del mottatte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlatt til Holger som redaktør for Sydvesten. 

 

Ad 3)  

I oppsummeringen fra Årsmøtet 2014 ble følgende forhold tatt opp/diskutert: 

• At det som en generell kommentar fra flere medlemmer ble påpekt som uheldig og beklagelig at 

Postpensjonistene i Agder heller ikke i 2013 var representert på den årlige lederkonferansen i 

PPF. 

• At regnskapet for 2013 ble godkjent uten kommentarer, mens det i forhold til styrets forslag til 

budsjett for 2014 ble vedtatt å avsette 25.000 kroner til markering av avdelingens 25-

årsjubileum i desember 2014. 

• At diskusjonen omkring styrets arbeidsplan for 2014 bl.a. munnet ut i en oppfordring til Styret 

om å finne fram til/vurdere en alterneringsordning mellom bruk av fly og buss som reisemåte 

på høstturen. En prøvevotering blant årsmøtedeltakerne viste at ca 1/3 bare kunne tenke seg 

buss som framkomstmiddel, mens resten (ca 2/3) foretrakk bruk av fly til/fra over lengre 

avstander. Styret ble ellers bedt om å lodde interessen blant medlemmene for å erstatte 

dagsturen om våren (innen Agder/nabofylkene) med en litt lengre tur basert på én eller to 

overnattinger. Under dette punktet ble styret også bedt om å vurdere om det vil være 

hensiktsmessig å oppnevne en egen turkomité til hjelp for styret ved innhenting av 

turtilbud/valg av reisemål m.m.   

• Da nyvalgt kasserer - Unni Lisbeth Johansen - pga et lengre utenlandsopphold ikke kan tiltre 

som kasserer før etter påske, har Leif - som den snille mann han er - sagt seg villig til å ivareta 

kassererjobben fram til da. 



 I tilknytning til forannevnte ble følgende bestemt: 

Vedtak: Det anses for øyeblikket unødvendig å nedsette en egen turkomité til å bistå styret med 

innhenting av turtilbud/valg av reisemål/fastsetting av turprogram.  

 

Ad 4) 

Nils Olav og Solveig orienterte innledningsvis kort om hvilke aktuelle turtilbud som forelå mht 

turoperatør, reisemål og -måte for hhv langtur og dagstur. På grunnlag av dette ble følgende besluttet: 

Vedtak: Dagsturen 2014 går til Jomfruland/Kragerø i regi av Birkeland Busser. Solveig kontakter 

turoperatør med ønske om at turen kan skje onsdag 28. mai og at deltakerne blir servert rundstykker 

og kaffe på bussen på vei til Kragerø. Turen kunngjøres for medlemmene gjennom neste nummer av 

”Sydvesten” (se neste punkt). Deltakernes egenandel (= sponset pris) settes til kr 500,- pr person.   

Langturen 2014 legges til Kroatia med Dag Aasbø Travel som turoperatør og baseres på bruk av fly på 

strekningen Kjevik-Gardermoen-Split tur/retur. Nils Olav kontakter Aasbø for å forsikre seg om at 

deres opprinnelige tilbud for perioden 3.-10. september fortsatt står ved lag. Turen kunngjøres 

gjennom ”Sydvesten” på samme måte som for dagsturen.   

 

Ad 5) 

Under dette punktet ble det gjort følgende  

Vedtak: Sydvesten nr 2/2014 forutsettes utsendt seinest i uke 14 og må - foruten de faste spaltene - 

inneholde kunngjøring av våre to medlemsturer i år; hhv dagsturen til Jomfruland i mai og langturen 

til Kroatia i første halvdel av september. Påmeldingsfristen settes til 30. april 2014 for begge turene. 

Møteprotokollen fra Årsmøtet 2014 samt slipp for påmelding til hver av de to turene, følger som 

vedlegg til bladet.  

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende besluttet:  

• Neste styremøte berammes til mandag 28.april kl 1100. 

 

Møtet slutt kl 1245. 

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 4/2014 - fra styremøte mandag 28.april 2014 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen og Åsne Føreland Buverud.  Forfall: Leif Kanestrøm og Holger 

Zachariassen. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 3/2014 fra styremøtet 10. mars + 

underskriving av årsmøteprotokoll og endringsmelding til Brønnøysundregistrene. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Status for påmelding hva gjelder dagsturen til Jomfruland 27. mai og turen til Kroatia 3.-

10. september. 

4. Markering av Postpensjonistene i Agders 25-årsjubileum i 2014. Oppnevning av 

jubileumskomité o.a.  

5. Sydvesten nr 3/2014. Innhold, tidspunkt for utsending m.m. 

6. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 3/2014) fra styremøtet 10. 

februar 2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 3/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

Protokoll fra avdelingens årsmøte 24.2.2014 - utarbeidet av valgt møtereferent Holger Zachariassen - 

underskrives av tilstedeværende styremedlemmer som også var til stede på årsmøtet. Tilstedeværende 

styremedlemmer (også vara) underskriver endringsmelding til Brønnøysundregistrene. Nils Olav 

innhenter underskrift fra Leif (forfall på møtet) og ekspederer ferdigstilt endringsmelding til 

Brønnøysund. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte skriv m.m.: 

• E-post fra PPF av 10. januar adressert til Tore Haugen (som leder) med innkalling til Ledermøte 

21.-22. mai på Rica Gardermoen Hotell. Da Tore ikke er interessert i å møte på ledersamlingen, 

ble innkallingen seinere (pr 22. april) overført til Nils Olav for å bli behandlet på dagens 

styremøte.  Vedtak: Nils Olav representerer Postpensjonistene i Agder på PPFs Ledermøte 

2014. Sekretæren underretter PPF om dette.  

• Mottatt brev fra DNB overlatt til kasserer Unni Lisbeth som rette vedkommende 

•  En del mottatte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlatt til Tore for videreformidling til Holger som redaktør for Sydvesten. 

 

Ad 3)  

Nils Olav orienterte om følgende status hva gjelder påmelding til årets turer i vår regi 2 dager før 

påmeldingsfristen (30.4.) utløper: 

• Foreløpig 43 påmeldte deltakere på dagsturen til Jomfruland tirsdag 27. mai. 

• På turen til Kroatia er det foreløpig innløpt bekreftet påmelding fra 33 deltakere. 

Konklusjon: Det foreligger et tilstrekkelig antall påmeldte deltakere til at begge de aktuelle turene kan 

gjennomføres etter planen. 

 

Ad 4) 

Etter at Tore i sin innledning om saken hadde kommet med forslag til oppnevning av en jubileumskomité 

og til hva som i første omgang bør gjøres i forbindelse med at Postpensjonistene i Agder i Agder pr 7. 

desember 2014 fyller 25 år, ble følgende besluttet: 



Vedtak: Jubileumsmarkering/-fest søkes avholdt lørdag 6. desember 2014. I første omgang oppnevnes 

Åsne Føreland Buverud, Unni Lisbeth Johansen og Holger Zachariassen som medlemmer av 

Jubileumskomiteen i forbindelse med 25-årsjubiléet. Åsne/Unni Lisbeth tar kontakt med Holger (som 

fraværende på styremøtet) for å få bekreftet at han er villig til å være med i en slik komité. Komiteen 

kontakter aktuelle arrangementssteder (Hotel Norge/Quality Sørlandsparken/andre) for å sjekke ut om 

de har ledige lokaler den aktuelle datoen; og til hvilke betingelser/priser. Øvrige avgjørelser i 

tilknytning til jubileet (eget jubileumsskrift, prolog, underholdningsinnslag, invitasjon av gjester m.m.) 

stilles i bero til tid og sted for jubileumsmarkeringen er endelig fastlagt.  

 

Ad 5) 

I redaktør Holgers fravær ble behandlingen under dette punktet redusert til følgende  

Vedtak: Sydvesten nr 3-2014/eventuelt bare som et kombinert kunngjørings-/ påmeldingsskriv til de to 

reketreffene på hhv Flekken/Kristiansand den 4. juni og Klaua/Arendal den 12. juni forutsettes utsendt 

seinest i uke 21 med påmeldingsfrist 31. mai.  

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende besluttet:  

• Neste styremøte berammes til mandag 2. juni kl 1100. 

 

Møtet slutt kl 1245. 

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 5/2014 - fra styremøte mandag 2.juni 2014 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald Kristiansen, 

Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Forfall: Solveig Andersen. Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 4/2014 fra styremøtet 28. april. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Rekefestene på Flekken og Klaua (4. og 12. juni). Påmelding/forberedelser. 

4. Kroatia-turen 3.-10. september. Statusrapport. 

5. Markering av 25-års jublileet. Status. Fastsette tid og sted. Videre arbeid. 

6. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 4/2014) fra styremøtet 28. april 

2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 4/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Nils Olav ga innledningsvis en kortfattet orientering fra Ledermøtet i PPF på Rica Gardermoen 

Hotell 21.-22. mai 2014. 

• E-post fra PPF av 28. mai vedr. medlemsverving (adressert til Leif Olsen og fra han videresendt 

med påtegning til Nils Olav som sekretær). Som vedlegg til e-posten fulgte en liste over en del 

pensjonerte postfolk i Agder som ikke er medlemmer i PPF. 12 av 17 oppførte navn er tidligere 

forsøkt vervet som medlemmer hos oss uten hell.  

Vedtak: Postpensjonistene i Agder iverksetter ingen umiddelbare tiltak for å verve de oppførte 

pensjonistene. 

• Mottatt brev fra PPF om 3 nye medlemmer i Agder (Kjell Kristoffersen, Anne Marie Skomedal og 

Kåre Våge) som fikk brev fra Postkom i mars. Brevet overlatt til kasserer Unni Lisbeth som rette 

vedkommende. 

•  En del mottatte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlatt til Holger som redaktør for Sydvesten. 

• Brev sendt fra sekretær til Postens Pensjonistforbund pr 30. april vedlagt underskrevet 

møteprotokoll og aktuelle årsmøtedokumenter i forbindelse med Årsmøtet 2014. 

• Brev/endringsmelding sendt fra sekretær/innmelder pr 13. mai 2014 til Brønnøysundregistrene 

vedr endringsregistrering (ny kontaktperson (kasserer) og endret styresammensetning) i 

Enhetsregisteret. Svar er ennå ikke mottatt derfra, men Leif Olsen har sagt seg villig til å fungere 

som kasserer fram til dette er gått i orden.   

Nils Olav purrer på saken overfor Enhetsregisteret i Brønnøysund. 

• Orienteringsskriv sendt ut den 14. mai av Nils Olav til påmeldte deltakere på dagsturen til 

Jomfruland tirsdag 27. mai. 

• E-post fra Nils Olav til Dag Aasbø Travel AS pr 15.mai vedlagt påmeldingsliste i utfylt stand for 

44 turdeltakere til Kroatia.  

• Mottatt e-post fra Dag Aasbø av 27.mai vedlagt samlet regning (i to rater) for turen til Kroatia + 

deltakerbevis for i alt 44 deltakere. 

•  Brev, med bl.a. betalingskrav, til påmeldte deltakere på turen til Kroatia 3.-10.september 2014 - 

sendt ut av Nils Olav den 31.mai. 

 



Ad 3)  

Nils Olav orienterte innledningsvis om at det ved påmeldingsfristens utløp den 30. mai var påmeldt hele 

31 deltakere til rekefesten på Flekken onsdag 4. juni. Han kunne ellers opplyse om at det fra både 

styremedlemmer og andre var gitt tilsagn om tilstrekkelig bistand i forbindelse med gjennomføringen av 

arrangementet. Da påmeldingsfristen for samlingen på Klaua ikke utløper før fredag 6. juni, kunne ikke 

Leif Kanestrøm si noe sikkert om deltakelsen der, men han regnet med at også dette arrangementet ville 

gå sin gang på vanlig vis 12. juni. 

På denne bakgrunn ble det gjort slikt 

Vedtak: Rekefestene på Flekken og Klaua forutsettes gjennomført på tradisjonelt vis også i 2014; hhv 

4. juni og 12. juni. Nils Olav organiserer/sørger for nødvendige innkjøp (reker m.m.) og tilrettelegger 

for samlingen på Flekken i samsvar med tidligere praksis, mens Solveig tillegges det overordnede 

ansvaret for samlingen på Klaua. Tore, Unni Lisbeth og Holger representerer også styret på Klaua-

samlingen. 

 

Ad 4) 

Med henvisning til det som framgår av mottatte og sendte skriv/e-poster i tilknytning til Kroatia-turen 3.- 

10.september (jfr. Sak 2), avla Nils Olav en kortfattet statusrapport omkring dette + gjenstående 

forberedelser til denne turen - som har 44 påmeldte deltakere fra Lista i vest til Tvedestrand i øst. 

Vedtak: Statusrapporten tas til etterretning. Nils Olav forestår den videre kontakt med turoperatør og 

påmeldte deltakere. 

 

Ad 5) 

Etter at Unni Lisbeth og Åsne innledningsvis hadde orientert om innhentede/mottatte tilbud fra aktuelle 

arrangementssteder (hotellene Caledonien, Ernst og Quality Sørlandsparken) for markering av 

Postpensjonistene i Agders 25-års jubileum i desember 2014, ble følgende besluttet: 

Vedtak: Quality Hotel Sørlandsparken i Kristiansand velges som sted for feiringen av 

Postpensjonistene i Agders 25-årsjubileum lørdag 6. desember 2014 fra kl 1600. Den oppnevnte 

jubileumskomiteen gis i oppdrag å kontakte Quality Hotel for å avklare og avtale ytterligere 

detaljer/betingelser omkring arrangementet; i første omgang ved at Holger, Unni Lisbeth og Tore 

besøker hotellet i forbindelse med sin tur til Arendal for å delta på Klaua den 12. juni. I tillegg 

forespørres radarparet Bjørløv og Wettergren fra Arendal (av Solveig) om å bidra med et 

underholdningsinnslag på jubileumsfesten. Leder i Postens Pensjonistforbund inviteres som gjest på 

festen. Endelige avgjørelser mht andre forhold knyttet til jubileumsarrangementet stilles i bero til neste 

styremøte.    

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende besluttet:  

• Neste styremøte berammes til mandag 25. august kl 1100. 

• I uke 40 (nærmere bestemt onsdag 1.oktober) legges det opp til å arrangere et styremøte i 

Kvinesdal/Flekkefjord. Møtet kombineres med et møte for medlemmene i Lister-regionen. 

• Neste nummer av Sydvesten (nr 4-2014) forutsettes utsendt seinest i løpet av uke 25; med 

følgende innhold i tillegg til de faste spaltene: Utførlig omtale av turen til Jomfruland + 

rekefestene på hhv Flekken og Klaua. I tillegg kunngjøres tid og sted for feiringen av 25-

årsjubileet. 

• Nils Olav ber Leif Olsen (som fortsatt fungerende kasserer) om å oversende et knippe 

reiseregningsblanketter til Leif og Gunnvald.   

 

 

Møtet slutt kl 1245. 

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær  



 

POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 6/2014 - fra styremøte mandag 18. august 2014 kl 1200 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 5/2014 fra styremøtet 2. juni. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Kroatia-turen 3.-10. september. Status før avreise. 

4. Markering av 25-årsjubiléet. Videre forberedelser. 

5. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 5/2014) fra styremøtet 2. juni 

2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var sendt ut til styremedlemmene pr 2. juli.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 5/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• E-post fra PPF av 12. juli vedlagt en liste over Postkom-medlemmer som har sluttet i Posten i juni 

2014, og som blir medlemmer av PPF dersom de ikke reserverer seg. Eneste aktuelle nye medlem 

i Agder - Emmy Kjensjord, 4846 Arendal - har nå fått tilsendt velkomstbrev som nytt medlem hos 

oss fra Tore. 

• Mottatt kort (datert 10.7.) fra Wilhelm Wilhelmsen med takk for mottatte blomster fra 

Postpensjonistene i Agder i anledning hans 80-årsdag 25.6. Ingen av styrets medlemmer var kjent 

med innkjøpet av denne blomstergaven, og det er hittil heller ikke levert regning til kassereren for 

dette utlegget.      

•  En del mottatte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlatt til Holger som redaktør for Sydvesten. 

• Diverse korrespondanse pr e-post mellom Dag Aasbø Travel og Nils Olav vedr. Kroatia-turen; 

sist gjennom mottatt tilleggsinformasjon fra Aasbø pr 13.august. Nevnte info vil danne grunnlag 

for utsending av et nytt skriv fra oss (ved Nils Olav) til påmeldte deltakere på turen til Kroatia. Se 

behandling under Sak 3. 

• Brev til PPF ved leder Magne Furesund med innbydelse til å delta som gjest på jubileumsfesten 

vår den 6. desember (se vedtak under Sak 5 i forrige styremøte) ble lagt fram for Tore til 

underskrift og postlagt av sekretær umiddelbart etter styremøtet, d.v.s. den 18.august.  

 

Ad 3)  

Med henvisning til det som er nevnt under Sak 2 (4.kulepunkt) orienterte Nils Olav kort om at status 2 

uker før avreise til Kroatia viser at 42 deltakere blir med på denne turen (forfall fra 2 påmeldte pga 

sykdom siden forrige styremøte). Han opplyste videre om at han på grunnlag av de mottatte oppdaterte 

opplysningene fra Aasbø samme dag (18. august) ville sende ut et nytt infoskriv til turdeltakerne med 

tilleggsinformasjon om oppmøtesteder, avgangstider, reisebetingelser m.m.   

Vedtak: Statusrapporten tas til etterretning. Infoskriv forutsettes utsendt som skissert. 

 

Ad 4) 



Etter at det innledningsvis var orientert om hvordan vi lå an i forberedelsene til markeringen av 25-

årsjubiléet den 6. desember, ble det fattet følgende supplerende  

Vedtak: 

• Unni Lisbeth tar kontakt med Quality Hotel Sørlandsparken for å få et fornyet tilbud hvor én 

enhet mineralvann/annen drikke inngår i kuvertprisen. 

• Honoraret til Bjørløv og Wettergren - som har påtatt seg å stå for et underholdningsinnslag på 

jubileumsfesten - fastsettes til kr 5.000. 

• Holger og Nils Olav gis i oppdrag å utarbeide et Jubileumsskrift i tilknytning til jubileet; 

beregnet for utdeling til samtlige deltakere på jubileumsfesten.    

 

Ad 5) 

Under dette punktet ble følgende opplyst/besluttet: 

• Neste styremøte berammes til fredag 12. september kl 1100. (Gunnvald meldte umiddelbart 

forfall til møtet pga reisefravær). 

• Nils Olav innhenter pristilbud/bestiller plass på Utsikten Hotell, Kvinesdal i forbindelse med 

styremøtet 1. oktober, som er tenkt kombinert med et informasjonsmøte for våre medlemmer i 

Lister-regionen (se Styremøteprotokoll nr 5-2014, punkt 6). 

• Solveig gis i oppdrag å innhente turforslag/-tilbud fra turoperatørene Aasbø, Risdal og 

Birkeland Busser; både hva gjelder en korttur (dagstur eventuelt en tur med én eller to 

overnattinger) om våren og en langtur på ettersommeren/om høsten. 

• Unni Lisbeth rapporterte om en mottatt gave - stor kr 4.000 - som etter hva Holger kunne 

opplyse stammet fra Kristiansand Postkor (som følge av at koret nå er oppløst). 

• Neste nummer av Sydvesten (nr 5-2014) forutsettes utsendt seinest i løpet av uke 38/39.    

 

 

Møtet slutt kl 1330. 

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 7/2014 - fra styremøte fredag 12. september 2014 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen og Nils Olav Odden. 

Forfall: Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Holger Zachariassen 

deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 6/2014 fra styremøtet 18.august. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Jubileumsfesten på Quality Hotel Sørlandsparken den 6. desember. 

4. Sydvesten nr. 5-2014. 

5. Styremøte kombinert med møte for medlemmer i Lister-regionen den 1.10.  

6. Innkomne turtilbud for 2015 m.m. 

7. Eventuelt. 

 

Ad 1)  

Forslag til sakliste (unummerert) for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 6/2014) fra 

styremøtet 18. august 2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til 

styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 6/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Ingen sendte og mottatte skriv siden forrige styremøte utover de som er omtalt under sak 6 + 

•  Noen få mottatte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. 

Overlatt til Holger som redaktør for Sydvesten. 

Ad 3)  

Etter at Unni Lisbeth hadde orientert om sin kontakt med Quality Sørlandsparken for bl.a. å oppnå en 

bedre kuvertpris i forbindelse med vårt jubileumsarrangement der den 6. desember, ble følgende besluttet:  

Vedtak:  

• Tilbudt kuvertpris - kr 545,- pr person inklusive én enhet mineralvann - godtas. 

• Ekstra omkostninger i form av prisforskjellen mellom 1 stk mineralvann og én enhet øl/vin (for 

de som foretrekker annen drikke til maten), dekkes av foreningen.  

• Egenandelen pr deltaker på festen (innbudte gjester er fritatt) settes til kr 250,-.  

• For de som ønsker å overnatte på hotellet presenteres følgende tilbud: Enkeltrom kr 750,-

/Dobbeltrom kr 950,- inkl frokost.   

 

Ad 4) 

Vedtak: Utgivelse av Sydvesten nr 5-2014 stilles i bero til etter styre-/medlemsmøtet 1.10., se ellers 

under sak 5.  

 

Ad 5) 

Etter at Nils Olav hadde redegjort for sin kontakt med/foreliggende tilbud fra Utsikten Hotel, Kvinesdal i 

tilknytning til det planlagte fellesmøtet (styremøte kombinert med møte for våre medlemmer i Lister-

regionen) den 1. oktober, ble følgende bestemt: 

Vedtak: 

• Nils Olav bestiller plass på Utsikten Hotel, Kvinesdal til kombinert styre- og medlemsmøte 

onsdag 1.oktober med møtestart hhv kl 1130 (styremøtet) og kl 1230 (medlemsmøtet).  

• Nils Olav underretter Utsikten om at hotellets pakketilbud som omfatter leie av møterom + 

enkel servering i form av 2 halve rundstykker, kaffe/te m.m. til en pris av kr 175,- pr deltaker, 

velges.  



• Holger/Nils Olav besørger utsending av møteinvitasjon til aktuelle medlemmer (innenfor 

postnummerområdene 43-44 + 4550-4580) i løpet av uke 38 ved bruk av Sydvestens logo, og 

med påmeldingsfrist satt til 29. september. Invitasjonsskrivet sendes også styrets medlemmer til 

orientering.  

• Endelig møteinnkalling til styremøtet - med forslag til sakliste for møtet - stilles i bero til det er 

avklart om det er noen/hvor mange som ønsker å delta på det påfølgende medlemsmøtet. 

Møteinnkallingen må i tilfelle også inneholde opplysninger om hvilket transportopplegg som 

gjelder for styrets medlemmer til/fra Kvinesdal.  

 

Ad 6)     

Etter at Solveig hadde lagt fram/utdelt kopier av mottatte turforslag/-tilbud for 2015 fra hhv Dag Aasbø 

Travel (2 kortturer og 2 langturer) og Birkeland Busser (3 kortturer), ble det gjort slikt 

Vedtak: Solveig gis i oppdrag å ta ny kontakt med Risdal Touring for å få tilsendt turforslag/-tilbud 

derfra hva gjelder både kort- og langtur. I tillegg forespørres Birkeland Busser om de også kan tilby 

langturer samt at Irland fremmes som et aktuelt reisemål for vår langtur neste år overfor samtlige 3 

tilbydere.  

 

Ad 7) 

Under dette punktet ble følgende sak tatt opp/vedtak fattet: 

• Unni Lisbeth tar kontakt med Åse Lian, 4647 Brennåsen for å få bekreftet at hennes ønske om 

medlemskap i PPF/hos Postpensjonistene i Agder fortsatt står ved lag. Hvis så er tilfelle, sender 

hun melding om nytt medlem til kasserer Gunvald Dybvik i PPF sentralt. 

 

Møtet slutt kl 1230. 

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 8/2014 - fra styremøte onsdag 1. oktober 2014 kl 1130 

 

Sted: Utsikten Hotel, Kvinesdal. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 7/2014 fra styremøtet 12.september. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Foreliggende tilbud om turer for våre medlemmer i 2015. 

4. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 7/2014) fra styremøtet 12. 

september 2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til 

styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 7/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende sendte og mottatte skriv: 

• Invitasjon til ”Formiddagstreff på Utsikten” utsendt pr 18.september som et unummerert 

eksemplar av Sydvesten til aktuelle adressater; nærmere bestemt samtlige styremedlemmer + 

redaktør + medlemmer innenfor postnummerområdene reg. 43-44 og 4550-4580. 

• Regning fra Nils Olav Odden for utlegg til ”takk-for-innsatsen-gave” til reiseleder Ola Østerdal 

hos Aasbø Travel i forbindelse med turen til Kroatia 3.-10.september. 

Regningen godkjennes og utlegget (kr 500) refunderes Nils Olav av kasserer. 

• E-postmeldinger sendt kasserer Gunvald Dybvik i PPF hhv 21. august, 16. og 29. september om 

endringer i medlemsregisteret for Postpensjonistene i Agder. 

• Mottatt melding fra PPF om at Liv Kristine Eldhuset er innmeldt som nytt medlem hos 

Postpensjonistene i Agder. Tore sender velkomstbrev til henne.  

• Mottatt e-post fra Dag Henning Aasbø til Solveig Andersen pr 22. september vedlagt et nytt 

turtilbud for 2015 - til Irland - i samsvar med forespørsel fra oss.   

Ad 3)  

Solveig orienterte om at det - utover det nye turtilbudet (til Irland) fra Dag Aasbø Travel - til dette møtet 

fortsatt ikke forelå tilbud om langturer fra andre tilbydere - d.v.s. fra Risdal Touring og Birkeland Busser. 

Foreliggende tilbud fra Aasbø ble deretter gjennomgått på nytt.  

Vedtak: Avgjørelse i spørsmålet om valg av turprogram/-mål for 2015 stilles i bero til neste styremøte; 

forutsatt at det da foreligger tilbud om både kort- og langtur fra mer enn én tilbyder. 

 

Ad 4) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Neste styremøte berammes til mandag 27. oktober kl 1100 i Kristiansand. 

 

Styremøtet formelt avsluttet kl 1220. 

Referat fra møtet mellom styret/redaktør og følgende 5 medlemmer (+ 1 ektefelle) fra Lister-

regionen: Jorun og Rolf Kjell Bekkevik, Farsund - Norvald Gyland, Gyland – Edel Kvinlog, 

Kvinesdal og Målfrid Nesheim (m/ektefelle Tor), Flekkefjord. 

 

Kombinert med inntak av kaffe/te og noen velsmurte rundstykker + et fat ikke forbuden frukt forløp 

møtet med et knippe av våre medlemmer ”i vest” slik: 

 



Etter at leder Tore hadde ønsket velkommen orienterte han og øvrige styremedlemmer + redaktør om 

styrets virksomhet, både slik den arter seg i dag og mht hvilke planer som gjelder for nærmeste framtid. 

Spesielt ble det gjort oppmerksom på jubileumsfesten den 6. desember. Dessuten ble foreliggende 

(foreløpige) turtilbud/aktuelle reisemål for foreningens medlemmer i 2015 presentert.    

 

I retur mottok styret nyttige tilbakemeldinger om hva medlemmene forventer at foreningen skal ta tak i. 

Ikke minst kom det i den forbindelse opp en rekke verdifulle (navngitte) tips om hvilket potensial Lister-

regionen representerer for verving av nye medlemmer. 

 

En svært positiv og særdeles hyggelig sammenkomst i Kvinesdal var til ende ca kl 1430.  

 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 9/2014 - fra styremøte mandag 27. oktober 2014 kl 1100 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen og Åsne Føreland Buverud. Forfall: Leif Kanestrøm. Holger Zachariassen 

deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 8/2014 fra styremøtet 1.oktober. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Jubileumsfesten 6. desember. Status, gjenstående forberedelser, kunngjøring m.m. 

4. Sydvesten nr. 5-2014. 

5. Innkomne turtilbud for 2015. Videre arbeid, valg av reisemål/turoperatør m.m. 

6. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 8/2014) fra styremøtet 1. oktober 

2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 8/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

 Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• E-post fra Målfrid Nesheim, Flekkefjord til Nils Olav om at følgende 3 tidligere posttilsatte ønsker 

å melde seg inn i Postens Pensjonistforbund/Postpensjonistene i Agder: Margrethe Amland, 

Kvinesdal - Hanne Bjelland, Flekkefjord og Hanne Turid Jansson, Feda. E-posten videresendt 

internt til Unni Lisbeth (for innrapportering til PPF v/Gunvald Dybvik), Tore (til orientering/for 

utsending av velkomstbrev) og Holger (til orientering som redaktør av Sydvesten). 

•  Mottatt invitasjon (pr e-post til Nils Olav 13.10.) fra Dag Aasbø Travel AS til gratis visningstur 

med Fjordline (Strømstad - Sandefjord) den 25. november for en representant for foreningen (med 

eller uten ledsager). Påmeldingsfrist 1. november. Invitasjonen videresendt øvrige 

styremedlemmer + redaktør fra Nils Olav 14. oktober. 

Konklusjon: Verken styremedlemmer eller redaktør har anledning til/er interessert i å delta på 

omhandlede visningstur. 

• Siden styremøtet 1.10. er det til styrets medlemmer innløpt følgende korrespondanse pr e-post 

vedrørende foreningens turprogram for 2015: 

- fra Risdal Touring pr 30. september (videresendt av Solveig pr 1.10.) med tilbud om langturer til 

Dublin, Irland, Island + Tsjekkia + kortturer til Stavanger/Lysebotn, Hamar og Hamar/Sverige. 

- fra Holger Z. pr 1.10. som etterlyser et turtilbud som inneholder et ”sol-/sommer-

/badealternativ” i forbindelse med langturen. 

- to nye tilbud til langtur fra Dag Aasbø Travel som inneholder forannevnte etterlyste 

ingredienser; hhv én tur til Roma, Amalfikysten og Capri + én til Albir/Costa Blanca. 

Konklusjon: Samtlige innkomne turforslag vurderes i tilknytning til behandlingen av Sak 5. 

• Mottatt ett medlemsblad fra en annen PPF-avdeling. 

Overlatt til Holger som redaktør for Sydvesten. 

 

Ad 3)  

Tore kunne innledningsvis melde om at leder Magne Furesund i Postens Pensjonistforbund muntlig hadde 

takket ja til vår invitasjon om å delta på Jubileumsfesten den 6. desember. Furesund beklaget samtidig at 

ikke PPF tidligere hadde besvart innbydelsen.  

For øvrig kunne Åsne opplyse om at nestor Wilhelm Wilhelmsen på forespørsel fra henne hadde sagt seg 

villig til ”å si noen ord” under jubileumsmiddagen. Etter at Unni Lisbeth hadde orientert om hennes og 

Åsnes siste møte med Quality om den praktiske gjennomføringen av arrangementet, ble det i tilknytning 

til gjenstående forberedelser gjort slikt supplerende   

Vedtak:  



• Jubileumskomiteen forespør Aud-Bjørg N. Seneger/Arild Finnsen, om å være toastmaster på 

Jubileumsfesten. 

• På vegne av Postpensjonistene i Agder sender Nils Olav innbydelse til å delta på festen til hhv 

Postkom, Agder og Rogaland krets v/1.nestleder Jorun Nilsen Stallemo og Posten & Bring 

Kundesenter Kristiansand v/Marte Birkeland, begge med eventuelle ledsagere.  

• Unni Lisbeth forespør Ragni Hafsten om hun kan påta seg å skrive en prolog i anledning 25-

årsjubileet - for framføring på jubileumsfesten. 

• Jubileumsfesten kunngjøres for medlemmene i Sydvesten nr 5-2014 og påmeldingsfristen settes 

til seinest innen 14. november, jfr. Sak 4.    

Ad 4) 

Redaktør Holger orienterte om at et nytt nummer av Sydvesten (nr 5-2014) var på beddingen og beregnet 

klar for utgivelse i uke 45. 

Vedtak: Sydvesten nr 5-2014 forutsettes sendt ut til medlemmene i første halvdel av uke 45. Foruten de 

faste spaltene legges det opp til at bladet skal inneholde kunngjøring av Jubileumsfesten (se Sak 4), en 

kort omtale av medlemsmøtet i Kvinesdal 1. oktober, en fyldig reisebeskrivelse fra Kroatia-turen 3.-10. 

september og en kort presentasjon av hvilke turmål som kan være aktuelle i 2015.   

Ad 5) 

Etter at samtlige mottatte turforslag/-tilbud for 2015 fra hhv Dag Aasbø Travel, Risdal Touring og 

Birkeland Busser (3 kortturer) var nøye gjennomgått, og det var foretatt en ”prøvevotering” om reisemål 

for langturen blant de tilstedeværende møtedeltakerne (som endte i tilnærmet dødt løp mellom 

turtilbudene fra Aasbø til hhv Albir/Spania og Irland) ble det gjort slikt 

Vedtak: Aktuelle turalternativer i 2015 (både korttur og langtur) presenteres for medlemmene i 

Sydvesten nr 5-2014 med beskjed om at endelig valg av reisemål vil bli foretatt i neste 

styremøte/presentert i neste utgave av Sydvesten (nr 6-2014).  

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende sak tatt opp/vedtak fattet: 

• Gunnvald ordner med bestilling av julekort i et antall av 50 stk i samsvar med valg av 

motiv/utforming foretatt på møtet. 

• Neste styremøte berammes til mandag 24. november 2014 kl 1100. 

 

Møtet slutt kl 1245. 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 10/2014 - fra styremøtet mandag 24. november 2014 kl 1100 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Tore Haugen (leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald Kristiansen, 

Åsne Føreland Buverud og Leif Kanestrøm. Forfall: Solveig Andersen. Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 9/2014 fra styremøtet 27.oktober. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Jubileumsfesten 6. desember. Status, hva gjenstår av forberedelser m.m. 

4. Utkast til Jubileumsskrift/Jubileums-Sydvesten (nr 6-2014). 

5. Turprogram for 2015. Valg av reisemål/turoperatør(er) m.m. 

6. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 9/2014) fra styremøtet 27.oktober 

2014, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 9/2014 godkjent uten endringer/merknader. 

 

 Ad 2) 

Referert til/orientert om og tatt til etterretning følgende mottatte og sendte skriv m.m.: 

• Mottatt brosjyre fra Posten om økt postboksleie fra 1.1.2015. 

• En rekke eksemplarer av Sydvesten nr 5 mottatt i retur pga feil/mangelfull adressering. I tillegg 

mottatt 1 stk adresseendring. 

• Melding om ny/korrekt adresse for 4 av våre medlemmer sendt PPF sentralt v/Gunvald Dybvik pr 

e-post fra Nils Olav den 23.11. for ajourføring av medlemslista. 

• Innbydelse til Jubileumsfesten den 6. desember sendt av Nils Olav (på vegne av styret) til hhv 

Jorun N. Stallemo i Postkom, Agder og Rogaland krets og Posten og Bring Kundesenter 

Kristiansand v/Marte Birkeland pr e-post med vedlegg pr 28.oktober. 

• Mottatt svar pr e-post av 13.november fra Jorun N. Stallemo om at hun ikke har anledning til å 

komme på Jubileumsfesten. Se for øvrig vedtak under Sak 3. 

• Julekort beregnet for utsending til øvrige avdelinger av PPF + andre forbindelser/ 

samarbeidspartnere overlevert av Gunnvald til Tore og Nils Olav for ekspedisjon. 

• Mottatt ett medlemsblad fra en annen PPF-avdeling. 

Overlatt til Holger som redaktør for Sydvesten. 

 

Ad 3)  

Unni Lisbeth/Åsne orienterte om arbeidet i Jubileumskomiteen siden siste styremøte, og kunne i den 

sammenheng rapportere om at følgende forhold i tilknytning til Jubileumsfesten nå er avklart: 

• Arild Finnsen har sagt ja til å være toastmaster på festen. 

• Ragni Hafsten har påtatt seg å skrive en Jubileumsprolog + velkomst- og ”takk for maten”-

sang for framføring på festen. 

• Helge Kirkehei har sagt seg villig til å være akkompagnatør (pianist) på festen. 

• Følgende er foreløpig oppført som talere på festen: Magne Furesund (leder i PPF), Tore 

Haugen og Wilhelm Wilhelmsen. 

• Jorun N. Stallemo - som var invitert til festen som representant fra Postkom - har meddelt at 

hun ikke kan komme, se Sak 2. 

• Unni Lisbeth/Åsne skal i siste møte med restaurantsjefen på Quality i dag - 24.11. 

•  Foreløpig antall påmeldte = 72. 

• Etter at dagens styremøte var avsluttet takket Marte Birkeland ved Posten & Bring 

Kundesenter Kristiansand ”JA” til invitasjonen om å komme på Jubileumsfesten. 



På grunnlag av forannevnte ble det gjort følgende supplerende  

Vedtak:   

• Holger sørger for å kopiere et nødvendig antall av det tradisjonelle ”Julesangheftet” som 

benyttes i forbindelse med postpensjonistenes sammenkomst før jul. 

• På vegne av styret kontakter Nils Olav forbundssekretær Bjørg Vatnedalen i Postkom for å 

innby henne til Jubileumsfesten; i egenskap av at hun var møteleder på stiftelsesmøtet for 

Postpensjonistene i Vest-Agder den 7. desember 1989.  

 

Ad 4) 

Redaktør Holger orienterte om at redaksjonen av Sydvesten nr 6-2014 - benevnt ”Jubileums-Sydvesten” - 

snart vil være avsluttet og klar for utsending til medlemmene. Utover de faste spaltene vil bladet denne 

gang kun inneholde et historisk tilbakeblikk i anledning foreningens 25-årsjubileum. På bakgrunn av dette 

ble det gjort slikt 

Vedtak: Sydvesten nr 6-2014/”Jubileums-Sydvesten” forutsettes sendt ut til medlemmene seinest 

tirsdag 2. desember.  

 

Ad 5) 

På forrige styremøte (27. oktober) ble det foretatt en prøveavstemning over valg av reisemål for langturen 

2015. Voteringen ga til resultat at tilbudet fra Dag Aasbø Travel om tur til Albir/Spania ble foretrukket 

(fikk flertall med leders dobbeltstemme). Med bakgrunn i dette ble følgende turprogram for 2015 

besluttet: 

Vedtak: Dag Aasbø Travel velges som turoperatør for både kort- og langtur i 2015 - slik: 

• Korttur 26.-27.mai 2015: Til Aalborg og Scheelsminde Hotell. 

• Langtur 2.-9.september 2015: Til Albir/Costa Blanca-kysten i Spania. 

Solveig gis i oppdrag å kontakte Aasbø + andre tilbydere om resultatet av valget. 

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Årsmøtet 2015 søkes avviklet mandag 23. februar 2015. Sted bestemmes seinere. 

• Neste styremøte berammes til mandag 2. februar 2015. 

• Sydvesten nr 1-2015 - med innkalling til årsmøtet - sendes ut til medlemmene i løpet av januar 

måned. 

• Nils Olav underretter valgkomiteens medlemmer om tidspunktet for årsmøtet, om hvem som er 

på valg, og ber om at valgkomiteen starter sitt arbeid i den sammenheng. 

• Nils Olav utarbeider forslag til Styrets Årsberetning 2014 og Unni Lisbeth ferdigstiller 

foreningens reviderte Regnskap for 2014 + utarbeider forslag til Budsjett for 2015 - for 

framlegg/godkjenning på neste styremøte (2.2.2015).  

 

Møtet slutt kl 1250. 

 

 

Nils Olav Odden  

sekretær 

 

 


